
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY 
JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 17. 12. 2007 

 
 
Přítomní členové (bez titulu): O. Doskočil, P. Zimmelová, P. Scholz, , R. Havránková, A. 
Hudáčková, J. Kříž,V.Šnorek, M.Velemínský ml., J.Vitoň, V.Drymlová, M.Měrotská 
 
Hosté (bez titulu): V. Tóthová, A.Mojžíšová, J.Šemberová, B. Papáček  
 
Program: 
1. Návrh na akreditaci prezenčního bakalářského studijního programu Speciální pedagogika, 
oboru Speciální pedagogika a Speciální pedagogika – vychovatelství. 
(Předkládá prof. Velemínský a doc. Šemberová.) 
2. Návrh na akreditaci mezinárodního magisterského studijního programu Health and Social 
Care Management. (Předkládá prof. Velemínský, doc. Tóthová, doc. Mojžíšová.) 
3. Návrh na dílčí změnu Jednacího řádu Vědecké rady ZSF JU. (Předkládá prof. Velemínský.) 
4. Podnět studentek 2. RPB PS k třídění odpadu na ZSF JU. 
5. Různé 
 
1. Návrh na akreditaci prezenčního bakalářského studijního programu Speciální 

pedagogika, 
oboru Speciální pedagogika a Speciální pedagogika – vychovatelství. 
Doc.Šemberová seznámila členy AS náplní a akreditačními materiály prezenčního bakalářského 
studijního programu Speciální pedagogika, oboru Speciální pedagogika a Speciální pedagogika – 
vychovatelství.  
Členové AS konstatovali výbornou připravenost materiálů, pedagogické obsazení  
připravovaného oboru. 
Doc.Šemberová zodpověděla doplňující otázky členů AS a vysvětlila detailně kompetence 
absolventů tohoto oboru a možnostech prostupnosti mezi obory. 
Vzhledem k diskuzi o prostupnosti do magisterských programů byl doc. Tóthovou podán návrh 
na možnost změny podmínek přijímacího řízení pro rok 2008. 
 
Usnesení : 
V případě, že by vedení fakulty chtělo podat dílčí změny k přijímacímu řízení, AS bude ochoten 
o nich hlasovat elektronickým hlasováním. 
Výsledky hlasování 
Pro: 11 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
AS souhlasí s akreditací prezenčního bakalářského studijního programu Speciální pedagogika, 
oboru Speciální pedagogika a Speciální pedagogika – vychovatelství. 
Výsledky hlasování 
Pro: 11 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 



 
2. Návrh na akreditaci mezinárodního magisterského studijního programu Health and 

Social Care Management.  
Doc. Mojžíšová představila program členům AS a odpověděla doplňující otázky, týkající se 
podrobností o typu programu, ceny studia a pedagogického obsazení. 
 
Usnesení : 
AS souhlasí s akreditací mezinárodního magisterského studijního programu Health and Social 
Care Management. 
Výsledky hlasování 
Pro: 11 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
3. Návrh na dílčí změnu Jednacího řádu Vědecké rady ZSF JU.  
Mgr.Doskočil vysvětlil návrh děkana na dílčí změnu, zejména z důvodů jednoznačnosti a 
sjednocení s Jednacím řádem Vědecké rady Jihočeské univerzity. 
 
Usnesení: 
AS souhlasí se změnou v Jednacím řádu Vědecké rady ZSF JU.Změna bude provedena  
v článku 6 a ten bude nyní ve znění : 
„Vědecká rada je způsobilá usnášet se, je-li přítomna nadpoloviční většina členů. Účast alespoň 
dvou třetin členů je požadována při projednávání návrhů na jmenování docentů, profesorů a při 
rozhodování o dlouhodobých záměrech a koncepčních otázkách rozvoje fakulty. Ke schválení 
návrhů je požadována nadpoloviční většina hlasů všech členů vědecké rady.“ 
Výsledky hlasování 
Pro: 11 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Odešel člen senátu (bez titulů): M.Velemínský ml. 
 
4. Podnět studentek 2. RPB PS k třídění odpadu na ZSF JU. 
Studentky 2.RPB PS přednesly členům AS svůj projekt na třídění odpadu na ZSF (pod záštitou 
Ing.Švestkové, Ph.D.). Bylo představeno v současné době probíhající dotazníkové šetření a 
možnosti dalšího rozvoje projektu. 
Ing Papáček, tajemník fakulty se o projektu vyjádřil kladně, stejně tak jako o ekonomických 
možnostech jeho realizace. Podotkl, že je nutné dořešit některé technologické a technické 
problémy. Označil náklady na daný projekt za únosné a přislíbil další účast na realizaci za účasti 
studentů. 
AS se velkým zájmem vyslechl a nadšeně přijal tuto aktivitu. 
 
Usnesení : 
AS podporuje tuto studentskou iniciativu a doporučuje ji  k realizaci. 
Výsledky hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 



Zdržel se: 0 
 
5. Různé 
Do bodu různé nebyli vzneseny žádné návrhy. 
 

Zapsala: Drymlová Veronika 
Kontroloval: Ondřej Doskočil 

 
V Českých Budějovicích dne 17.12. 2007 

 
 


